
Zápis z on-line (hybridního) zasedání Akademického senátu PF JU 18. 5. 2021 

 

Přítomni (bez titulů): Bago, Bednář, Bobková, Dvořák (prezenčně), Hašek, Hynek, Kříž, Nosková 
(prezenčně), Pexa, Procházková, Rokos (prezenčně), Šimandl, Vácha, Vandělíková, Vochozka, Vrtalová 

Omluveni (bez titulů): Dvořáková, Lang, Nohavová, Pecka, Weissová,   

Hosté: Ing. Jana Lopourová, Ph.D. (tajemnice PF JU), Mgr. Michal Vančura, Ph.D. (proděkan pro vnitřní 
organizaci a rozvoj) 

 

Program on-line (hybridního) zasedání Akademického senátu PF JU 

1) Rozpočet PF JU na rok 2021 

2) Jednací řád AS PF JU 

3) Volební řád AS PF JU 

4) Různé 

 

První bod jednání: Hlasování o skrutátorovi 

PhDr. Petr Dvořák, Ph.D. – předseda Akademického senátu PF JU 

• dr. Dvořák navrhl hlasování o skrutátorovi (dr. Rokos) 

(poznámka: hlasování: po dobu zasedání AS PF JU hlasování probíhalo kombinovanou formou, tzn. on-
line + prezenčně) 

Pro: 14 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Závěr: Skrutátor byl schválen. 

 

Druhý bod jednání: Hlasování o zapisovatelce 

PhDr. Petr Dvořák, Ph.D. – předseda Akademického senátu PF JU 

• dr. Dvořák navrhl hlasování o zapisovatelce (dr. Nosková) 

Hlasování: 
Pro: 14  

Proti: 0 

Zdržel se: 1 



Závěr: Zapisovatelka byla schválena. 

 

Třetí bod jednání: Hlasování o programu on-line (hybridního) zasedání senátu 

PhDr. Petr Dvořák, Ph.D. – předseda Akademického senátu PF JU 

• dr. Dvořák navrhl hlasování o programu 

Hlasování: 
Pro: 15  

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Program zasedání byl schválen. 

 

Čtvrtý bod jednání: Rozpočet PF JU na rok 2021 

dr. Dvořák, dr. Lopourová 

Pan předseda senátu uvedl tento bod informací, že senátoři obdrželi všechny potřebné materiály 
k projednání. Poté paní tajemnice seznámila členy AS PF s rozpočtem fakulty na rok 2021 – hovořila 
o institucionálním financování včetně motivační části DKRVO – v této části došlo ke změně, a to 
k navýšení o 2 359 456 Kč oproti plánované částce, resp. verzi, již senátoři dostali mailem v předstihu 
před jednáním. Dále dr. Lopourová mluvila o vývoji financování pedagogické fakulty, o kofinancování 
Rektorátu, o mezifakultním vyrovnání, o vývoji stipendijního rozpočtu, o mzdových nákladech, 
příspěvcích z projektů, investičních nákladech.    

Hlasování: 
Pro: 15  

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Závěr: Rozpočet PF JU na rok 2021 byl schválen. 

 

Pátý a šestý bod jednání: Jednací řád AS PF JU a Volební řád AS PF JU 

dr. Dvořák 

Předseda AS PF seznámil členy senátu se stávající situací ohledně Jednacího a Volebního řádu AS PF JU. 
Z rodinných důvodů nemohla JUDr. Smutná, Ph.D. do tohoto zasedání AS PF JU zakomponovat 
požadované změny (viz zápis ze zasedání AS PF JU ze dne 4. 5. 2021), a proto pan předseda navrhl 
variantu, abychom počkali na zapracování požadovaných úprav od dr. Smutné. Poté budou oba řády 
rozeslány členům AS PF JU k případným podnětům, které členové AS PF JU zašlou mailem předsedovi 
AS PF JU. Poté budou oba řády zaslány k finální kontrole právníkovi na Rektorát, Mgr. Černému. 
Po navrácení z Rektorátu lze tyto dokumenty schválit na dalším zasedání AS PF. 



Ze strany senátorů nebyly žádné námitky. 

 

Sedmý bod jednání: Různé 

 Nebyly žádné body k projednání. 

Pan předseda závěrem zasedání konstatoval, že v rámci tohoto volebního období senát projednával 
největší množství důležitého materiálu (např. akreditační materiál, Jednací a Volební řád AS PF, …) 
za posledních 10 let. Senátorům a senátorkám poděkoval za práci v tomto akademickém roce. 

 

 

Zápis provedla PhDr. Milena Nosková, Ph.D.                                                PhDr. Petr Dvořák, Ph.D. v.r. 

                                                                                                                                     předseda AS PF JU 


